
Zápisnica z Rady školy pri ZŠ s MŠ, Koperníkova 24, Hlohovec 

 

Miesto a čas:  14.10.2021 o 17.00 hod. online cez aplikáciu ZOOM 

 

Prítomní/neprítomní: 

Mgr, Elena Dobiašová, predsedníčka rady školy – prítomná 

Adriána Brezulová, podpredsedníčka rady školy – prítomná 

Mgr. Blanka Tamajková – prítomná 

Mgr. Iveta Moravcová – prítomná 

JUDr. Mária Petríková – pripojila sa v priebehu zasadnutia RŠ po hlasovaní 

Mgr. Zlatko Vladovič – ospravedlnený 

Ing. Andrej Müller – prítomný 

Mgr. Rastislav Hauliš – prítomný 

Daniela Ukropcová – prítomná 

Zuzana Raciková -  prítomná 

Kristína Kurucová - ospravedlnená 

Hosť: PaedDr. Denisa Králičová – riaditeľka ZŠ 

 

Program zasadnutia: 

 

1. Otvorenie 

2. Správa o výchovno – vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach škôl 

            a školských zariadení za školský rok 2020/2021 

3. Diskusia 

4. Uznesenie 

5. Záver 

 

Priebeh zasadnutia: 

 

K bodu 1: 

Predsedníčka rady školy privítala prítomných členov RŠ, riaditeľku školy PaedDr. Denisu 

Králičovú. Oboznámila ich s programom, ktorý dostali v pozvánke a ospravedlnila 

neprítomných členov RŠ. 

 

K bodu 2: 

Členovia rady školy dostali prostredníctvom internetu v prílohách  k nahliadnutiu: 

- "Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských 

zariadení za školský rok 2020/2021" 

- "Výkaz k správe o hospodárení za rok 2020" 



-" Vyhodnotenie činnosti ŠKD v školskom roku 2020/2021 

- " Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2022021" 

ku ktorým sa na zasadnutí mohli vyjadriť. 

K jednotlivým dokumentom sa na zasadnutí vyjadrila PaedDr. Denisa Králičová, riaditeľka 

školy. 

Nikto z členov RŠ nemal žiadne námietky  a predložené dokumenty boli jednohlasne 

schválené. 

 

Hlasovanie:     za: 8           proti: 0               zdržalo sa hlasovania: 0 

 

JUDr. Mária Petríková – pripojila sa v priebehu zasadnutia RŠ až po hlasovaní. 

 

K bodu 3: 

Členka RŠ zástupca zriaďovateľa mesta Hlohovec, vedúca odboru školstva Mgr. Iveta 

Moravcová sa vyjadrila k dištančnému vzdelávaniu žiakov: 

- nepríde k zatváraniu škôl z dôvodu pandémie Covid 

- školy sa riadia podľa školského semafora a Covid automatu 

- oboznámila prítomných s kľúčom na rozpočty financií pre školy 

- pripravuje sa stretnutie riaditeľov škôl pre rok 2022 

- zasadnutie mestskej školskej rady sa pripravuje na 4.11.2021 

- prítomných členov informovala o vyhláške 435/2020 ktorá bude platná od 1.1.2021 

Do diskusie sa už nikto z prítomných členov neprihlásil. 

K bodu 4: 

Uznesenie RŠ zo dňa 14.10.2021 

RŠ schválila bez pripomienok: 

-  „Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti jej výsledkoch a podmienkach škôl a školských    

    zariadení za školský rok 2020/2021" 

-  „Výkaz k správe o hospodárení za rok 2020" 

-  Vyhodnotenie činnosti ŠKD v školskom roku 2020/2021 

- „ Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti MŠ za školský rok 2022021" 

 

K bodu 5: 

 

Predsedníčka RŠ poďakovala všetkým členom za účasť a ukončila zasadnutie RŠ. 

 

Zapísala: Mgr. Elena Dobiašová 

 

V Hlohovci 14.10.2021 

 

 

____________________________ 

Mgr. Elena Dobiašová 

predsedníčka rady školy 

 


